
Schriftelijke vragen (Artikel 40 Reglement van orde algemeen bestuur Vechtstromen 2014) 

 

 

Nr.: 2021-01 en datum ontvangst: 23 maart 2021 

 

Keuze: 

Aan het dagelijks bestuur van Waterschap Vechtstromen 

Onderwerp: 

Gebruik van drinkwater door Datacenters. 

 

Ondergetekende stelt het dagelijks bestuur van Waterschap Vechtstromen de volgende vragen: 

 

1. Is het DB op de hoogte van het gebruik van drinkwater door de aanwezige Datacenters (5) 

in Overijssel? 

2. Is het mogelijk dat hierdoor de drinkwatervoorziening in het gebied Vechtstromen in 

gevaar komt? 

3. Wordt er veel drinkwater gebruikt of zijn er andere voorzieningen waar de Datacenters 

gebruik van maken en is het DB hiervan op de hoogte? 

 

Toelichting:  

De CDA fractie wil graag geïnformeerd worden over het gebruik van drinkwater in het gebied van 

Waterschap Vechtstromen door Datacenters.  

 

Hier vermelden wat de aanleiding is om vragen te stellen en eventueel een toelichting op de 

gestelde vragen.  

Publiciteit rond de Datacenters in Telegraaf jl. zaterdag. 

 

Ik wens graag  schriftelijk antwoord 

 

 

Naam en ondertekening: 

Freek Ensink en José Seijger namens de CDA fractie 

 



  

Aan: de heer Ensink en mevrouw Seijger, fractie CDA  

Cc: algemeen bestuur waterschap Vechtstromen 

 

Van: dagelijks bestuur waterschap Vechtstromen (portefeuillehouder Stefan Kuks , ambtelijk  

contact via bestuursondersteuning@vechtstromen.nl) 

 

Datum: 20 april 2021 

Kenmerk: B2021/3995 

 

Betreft: beantwoording schriftelijke vraag AB (ex art 40 RvO)  

 

Onderwerp: Gebruik van drinkwater door Datacenters 

 

Vraag:  

1. Is het DB op de hoogte van het gebruik van drinkwater door de aanwezige Datacenters (5) 

in Overijssel? 

Antwoord: 

• Watergebruik door datacenters valt niet onder de verantwoordelijkheid van het waterschap. 

Wij hebben vanuit onze bevoegdheden geen gegevens over het gebruik over het 

drinkwatergebruik van datacenters. Wij veronderstellen dat de datacenters inderdaad tot de 

klantenkring van Vitens behoren. Er zijn geen grondwateronttrekkingen van datacenters 

waarbij wij het bevoegd gezag zijn, die de drinkwatervoorziening in gevaar brengen.  
  

Vraag: 

2. Is het mogelijk dat hierdoor de drinkwatervoorziening in het gebied Vechtstromen in 

gevaar komt? 

Vraag:  

3. Wordt er veel drinkwater gebruikt of zijn er andere voorzieningen waar de Datacenters 

gebruik van maken en is het DB hiervan op de hoogte? 

 

Antwoord vraag 2 en 3:  

Vitens geeft ons aan dat het gebruik van drinkwater door datacenters beperkt is. De datacenters 

zijn geen grootverbruikers van drinkwater. Ze worden niet met (drink)water gekoeld.  



De drinkwaterbeschikbaarheid in met name Twente staat onder druk maar de aanwezigheid van 

datacenters is geen specifiek onderdeel van deze problematiek.  

 

 


